
Zápis ze schůze výboru HALAS 7.10.2015 

Přítomni: Tesař, Hrdina, Zachová, Marek, Kačírek 

Schůze byla zahájena ve 20:30 na Skype konferenci. 

bod 1 

Výbor zhodnotil proběhnuvší MČR v sudoku s vloženou soutěží Halas ligy v logice jako vynikající. 

V této souvislosti výbor děkuje na především autorovi Honzovi Novotnému, Janě Břízové Novotné, 

Vítězslavu Koudelkovi a Aleši Markovi. Zároveň děkuje všem dalším pomocníkům v zákulisí turnaje. 

Neméně kladně je hodnocena Krtkova účast a dlouholetá podpora rozvoje mládežnických akcí, která 

se významně projevila při velmi dobré účasti na současně provedeném MČR juniorů v různých 

věkových kategoriích. Pevně věříme, že i nadále budeme na našich soutěžích vídat mladé adepty. 

 bod 2 

Výbor odsouhlasil příspěvek členům z.s. HALAS za reprezentaci ve výši 1200Kč pro člena A týmu, 

800Kč pro člena B týmu a 400Kč pro člena týmu C na mistrovství světa v Sofii. 

bod 3 

Výbor schválil přijetí nové členky Olgy Šimkové, která podala přihlášku. 

bod 4 

Výbor následovně rozdělil úkoly pro přípravu výroční a volební členské schůze v Praze v rámci 

turnaje: 

 Zpráva o činnosti      Jiří Hrdina 

 Zpráva finanční (včetně předložení revizorce z.s.)  Raul Kačírek 

 Halas liga 2015, tabulky a pořadí    Aleš Marek 

 Poháry, diplomy Halas liga 2015    Karel Tesař 

Bod 5 

Výbor vzal na vědomí zkrácení turnajového kalendáře o Sudokucup 

MAČR a Zlatá Praha proběhnou řádně dle kalendáře 

bod 6 

V rámci Vánočního turnaje proběhne pravidelná členská schůze. Pokladník připraví na tuto schůzi 

seznam neplatičů ve lhůtě odpovídající návrhu na vyloučení. 

 

zapsal: Kačírek 


